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Fergeteges koncerttel örvendeztette meg a Csillagpont Református  Ifjúsági Találkozó
résztvevőit a Pannonia Allstar SKA Orchestra szerda  este az Étkezőcsarnokban. A buli
után KRSA-t (Tóth Kristóf,  ének/ütőhangszerek) kaptuk mikrofonvégre.

Fantasztikus bulit csináltatok nekünk. A színpadról milyennek tűnt a közönség?

Szuperek voltatok. Szuperek és nagyon intenzívek. Már az első perctől kezdve iszonyú lelkes
volt mindenki. Vettétek a zenét, ahogy kell, a hangulat pedig a színpadra lépésünk pillanatától
kezdve izzott. Hatalmas üdvrivalgás köszöntött bennünket, ami a végére is kitartott. Igazán
hálás közönség voltatok.

Ezek szerint számíthatunk rátok a következő Csillagponton is?

Ha meghívtok bennünket a következőre is, nagyon szívesen eljövünk, hiszen abszolút pozitív
élményekkel távozunk most innen.

Volt alkalmatok körülnézni a fesztiválon?

Igazából még csak rövid ideje vagyunk itt, viszont amit láttunk, az nagyon tetszett. A rengeteg
sátor, a fesztivál emberközelisége. Látszik, hogy ez egy nagyon erős közösség, ez pedig
számomra nagyon pozitív.
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Külföldön szeretik a magyar nyelvű számaitokat is, vagy csak az angolt?Abszolút. Amikor először ötvöztük a SKA-t a magyar népzenével, akkor azt gondoltuk, hogyennek igazán Magyarországon lehet befogadó közege. A SKA-t ugyanis itt már szereti aközönségünk, a népzenei motívumok pedig mindig szívmelengetőek. Aztán kiderült, hogykülföldön legalább ennyire kedveli a közönség a magyar számokat. Kint a kultúránk egyfajtaunikumnak számít, de a zene lüktetése, dallamvilága is nagyon bejön nekik. Majdnemugyanakkora, néha még nagyobb őrjöngés is kíséri őket. Szóval igen. Szeretik.Milyen érzés Magyarország SKA-nagykövetének lenni?Nagyon megtisztelő. Próbáljuk ennek megfelelően a szerepet a lehető legjobban betölteni.Európában már tizenhat országban jártunk és azt hiszem, hogy eddig még mindenhonnanpozitív élményekkel tértünk haza. Szereztünk egy kisebb rajongóbázist külföldön is. Követnekbennünket világszerte, ez pedig nagyon jó érzés.Szűcs Péter, fotó: Kováts Dávid
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